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Protokół nr 6/VI/2015 

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 24 luty 2015 roku 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00 

Zakończenie obrad –  godz. 15.40 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz 

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Wawrzyniec Rybak, Dyrektor GOKSiR Leszek 

Orczykowski, Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka, członkowie Rady Rodziców przy 

Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich  i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  przywitał wszystkich obecnych a następnie stwierdził prawomocność obrad.   

Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnego Marka Czerwińskiego. Ustawowy 

skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 

i 2 do protokołu. 

 Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1.     Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z IV zwyczajnej i V nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2.     Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych 

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum. 

3.     Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 
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4.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

5.     Podjęcie uchwały w  sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkół w 

Mierzeszynie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6.     Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

7.     Podjęcie uchwały w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8.     Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9.     Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10.  Podjęcie Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kłodawa -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kleszczewo -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Trąbki Wielkie 

środków stanowiących fundusz sołecki -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13.  Interpelacje i zapytania radnych. 

14.  Wystąpienia sołtysów; 

15.  Wolne wnioski. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o: 
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- wykreślenie z porządku obrad punktu 8 dot. podjęcia uchwały   w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie; 

- wprowadzenie do proponowanego porządku obrad następujących uchwał: 

1. uchwały w sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030  

2. uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie; 

3. uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; 

Następnie Wójt Gminy Błażej Konkol uzasadnił potrzebę tych zmian.  

Przewodniczący Rady poddał wniosek Wójta Gminy pod głosowanie. Spytał, kto jest za 

zmianami zgłoszonymi przez Wójta Gminy. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 14 
     Przeciw   –   0 
     Wstrzymało się   –   0 
 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęto propozycję Wójta Gminy do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami: 

/ do obrad sesji dołączył Radny Marek Czerwiński/ 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.     Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z IV zwyczajnej i V nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2.     Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych 

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum. 

3.     Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

4.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2015-2030 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7.  Podjęcie uchwały w  sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkół w 

Mierzeszynie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 

im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kłodawa -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kleszczewo -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Trąbki Wielkie 

środków stanowiących fundusz sołecki -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

15. Interpelacje i zapytania radnych; 

16. Wystąpienia sołtysów; 

17. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 



  5 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad. 

• Przyjęcie protokołu z IV zwyczajnej i V nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady -  poinformował, że do biura rady nie zgłoszono uwag w sprawie w/w protokołów.  

Kolejno spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z IV zwyczajnej i V nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Trąbki Wielkie. 

Obecnych podczas głosowanie było 15 radnych. 

     Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw   –    0 

     Wstrzymało się  –    0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z IV zwyczajnej i V nadzwyczajnej 

Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2 Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i 

sportowych młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum. 

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich obecnych tegorocznych stypendia-listów oraz przybyłych 

rodziców. Kolejno Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady  wręczyli uczniom decyzje. 

Stypendia naukowe otrzymali: 

Szymon Gajewski - uczeń Szkoły Podstawowej w Czerniewie, 

Iga Głowacka - uczennica Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, 

Julia Miernik - uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie, 

Kacper Gutorski – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu, 

Agata Papis - uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie 

Agata Tuszkowska – uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich, 

 Fabian Grzywna  – uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich; 

Wiktoria Budnik– uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich; 

Stypendia sportowe otrzymali: 

Helena Górska – uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie, 

Kacper Grzesiuk – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu, 

Wiktoria Czerw - uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich; 
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Stypendia artystyczne otrzymali: 

Michalina Borowska  – uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie, 

Nikodem Ostrowski - uczeń Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich; 

Kolejno zrobiono sobie wspólną fotografię upamiętniającą tę chwilę. 

Wójt Gminy i Przewodniczący Rady  pogratulowali uczniom szczególnych osiągnięć i pożegnali  gości. 

Ad 3 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. W minionym okresie 

uczestniczył: 

– w spotkanie z przedsiębiorcami zrzeszonymi w Klubie Pracodawców Pomorza w Firmie 

„ELNAFT”;  

– w zebraniach wiejskich z uwagi na trwający okres wyborczy sołtysów; 

– w spotkaniu w Radiu Gdańsk dot. X rocznicy nie powstania elektrowni wiatrowej w 

Trąbkach Wielkich;  

– w podsumowującym spotkaniu istnienia Państwowej Straży Pożarnej w Pruszczu Gdańskim. 

W 2014 roku strażacy z Powiatu Gdańskiego wyjechali do różnego rodzaju zdarzeń w sumie 

188 razy w tym 19 razy do zdarzeń drogowych.; 

– w sprawie dot. utylizacji odpadów komunalnych w Tczewie; 

– spotkanie z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w sprawie przeprowadzenia kontroli 

obiektu  dawnej Karczmy w Trąbkach Wielkich i w sprawie kwestii przesunięcia budynku przy 

plebani, który obecnie stoi w pasie drogowym; 

– w cyklicznym spotkaniu - balu dla osób niepełnosprawnych; 

– w spotkaniu z sołtysami z terenu gminy Trąbki Wielkie; 

– w spotkaniu z wydziałem inwestycyjnym w sprawie kolejności realizowania zadań w 2015r. 

– w spotkaniu dot. omówienia sprawy budowy wspólnego projektu z gminą partnerską 

UEHLFELD dot. budowy samolotu; 

– w urodzinach i jubileuszach; 

– w spotkaniu na którym została powołana Rada Seniorów - Pan Władysław Kanka został 

ponownie wybrany Prezesem Rady Seniorów; 

– w spotkaniu Rad Seniorów i samorządowców, która odbyła się w sejmie w zakresie przyjętej 

ustawy dot. seniorów i rad seniorów; 

– w spotkaniu samorządowców dotyczącym przepisów związanych z dyscypliną finansową; 

– w spotkaniu wojewódzkiej Komisji Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym. Wójt będzie 

ubiegał się o dofinansowanie do budowy miasteczka ruchu drogowego  na terenie naszej gminy. 
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– w spotkaniu z Powiatowym Komendantem Policji w kwestii bezpieczeństwa na terenie 

naszej gminy; 

– w spotkaniu z rolnikami i z kołami łowieckiemu dot. szkody łowieckiej; 

– w spotkaniu Komisji Przeciwdziałania Alkoholowego; 

– w spotkaniu z komisjami Rady Gminy; 

– w meczu: samorządowcy kontra Pracodawcy Pomorza. 

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały wydane od ostatniej sesji – w sumie 6. 

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązując do wystąpienia p. Wójta,  poprosił o rozszerzenie 

tematu dot. miasteczka drogowego. 

Wójt Gminy – miasteczka są różne, mniejsze większe. Generalnie jest kierowane do młodzieży 

szkół podstawowych i gimnazjalnych, którzy będą zdawać przepisy na kartę rowerową.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do wystąpienia wójta. 

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 4  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu  sesji/ 

Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując uzasadnienie 

powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/27/2015 w w/w sprawie. 

 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2015-2030. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu  sesji/ 

Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej informując, że uzyskała 

telefoniczną informację z Regionalnej Izby Obrachunkowej, że należy dostosować wykonanie 

za rok ubiegły do sprawozdań, które zostały już wysłane. Zmiana polega tylko na tym, że w 

załączniku nr 1 jest wykonanie za 2014r. ( wiersz 4) i to musi być zgodne. To jest jedyny powód 

potrzeby podjęcia uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – wyjaśniając powyższą zmianę, zaznaczył, że w kolejnych 

zmianach wieloletniej prognozy finansowej również zmiana ta będzie się pojawiała. 
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/Radny Karol Kusaj opuścił salę obrad/ 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/28/2015 w w/w sprawie. 

 

/Do obrad sesji dołączył Radny K. Kusaj, natomiast Radny M. Studziński opuścił salę 

posiedzenia/ 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali podczas omawiania materiałów sesyjnych/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały.  

Radny M. Czerwiński – poinformował, że nie dopatrzył się w kwalifikacji „dzieci umieszczonej 

w pieczy zastępczej”  nie zawsze rodzina zastępcza jest opiekunem prawnym dla dziecka, może 

być to również osoba niespokrewniona – należy to dopisać do punktu 3  

/Do posiedzenia dołączył Radny M. Studziński/ 

Radny M. Czerwiński – w dalszej wypowiedzi zaznaczył, że w w/w uchwale w par. 1 pkt. 3 

powinien brzmieć: 

„pozostawanie obojga rodziców/prawnych opiekunów/osoby sprawujące pieczę zastępczą 

w zatrudnieniu lub wykonywanie przez nich  rolniczej lub pozarolniczej działalności 

gospodarczej lub pobieranie nauki w systemie dziennym - 4 punkty”, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał powyższą propozycję pod głosowanie. 

Spytał, kto jest za przyjęciem poprawki zgłoszonej powyżej.  

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Za – wszyscy obecni. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła powyższą zmianę. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radcy prawnego, z zapytaniem, czy nie ma 

zastrzeżenia pod względem prawnym  co do wniesienia poprawki do powyższego projektu 

uchwały.  

Radca Prawny W. Rybak – poinformował, że nie widzi przeciwskazań, do wniesienia 

proponowanej zmiany.  

Kolejno odczytano treść uchwały z uwzględnioną zmianą. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem 

powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/29/2015 w w/w sprawie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w  sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole 

Szkół w Mierzeszynie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że w minionym 

roku zostały utworzone dwa punkty przedszkolne: w Mierzeszynie i w Sobowidzu. Punkty te 

miały czasowy okres funkcjonowania. Przygotowane projekty uchwał wznawiają na kolejny 

rok szkoły funkcjonowanie utworzonych punktów przedszkolnych zarówno w Mierzeszynie 

jak i w Sobowidzu.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jeszcze jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –  0  

     Wstrzymało się  –  0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/30/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy: poinformował, że potrzeba podjęcia powyższej uchwały Wójt 

uzasadnił przy punkcie 7 porządku obrad. Kolejno spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/31/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na 

terenie Gminy Trąbki Wielkie-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Agata Chmielewska - Kierownik Działu Zagospodarowania Przestrzennego  – uzasadnił 

potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zakres zmiany jest przedstawiony w załączniku 

graficznym. Zmiana ma na celu dokonania korekty zapisów szczegółowych w zapisie 

przeznaczenia terenu pod usługi oświaty, ale również zmianę przeznaczenia kategorii dróg 

publicznych na drogi wewnętrzne. Istota złożenia do biura rady wniosku o podjęcie powyższej 

uchwały jest opisana w uzasadnieniu uchwały. Zaznaczyła, że mówimy o załączniku 

graficznym do uchwały, który dotyczy terenów powyżej drogi wojewódzkiej nr 226. Wydaje 

mi się że na posiedzeniu komisji wspólnej dość szczegółowo został temat ten omówiony.  

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy: spytał, czy w uchwale nie powinno być zaznaczone, że 

uchwała ta dotyczy zmian przekształcenia drogi publicznej w drogę wewnętrzną. 

Pani A. Chmielewska – poinformowała, że jest to uchwała intencyjna, która określa tylko 

obszar który będzie ulegał zmiany. To nie jest uchwała, która przesądza już o tym w jaki sposób 

tereny zostaną zmienione.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy: spytał, z czego będzie wynikało, że ta zmiana tego dotyczy. 

Wójt Gminy – jak zostanie podjęta uchwała intencyjną, to wówczas będzie ogłoszenie o 

przystąpieniu do zmiany tego planu i wówczas wójt złoży wniosek, aby przekwalifikować 

drogę z publicznej na wewnętrzną.   

Pani Agata Chmielewska – ponownie zaznaczyła, że jest to uchwała intencyjna, będzie 

opracowany projekt i dopiero z projektu będzie wynikało w jaki sposób Gmina dokonuje zmian 

i co jest przedmiotem uzgodnień, wyłożenia do publicznego wglądu i w ostatecznej 

konsekwencji przedstawienia uchwały w sprawie przyjęcia zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy będzie później podjęta uchwała dot. konkretnych 

zmian. 
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Pani Agata Chmielewska – poinformowała, że tak. Ponownie zaznaczyła, że przedmiotowa 

uchwała jest uchwałą intencyjną a  efektem końcowym będzie uchwała, która będzie zawierała 

projekt zmian.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr VI/ 32/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz 

na terenie Gminy Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani A. Chmielewska– uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała, że 

jest to kolejna uchwała w tym samym obrębie i również dotyczy korekty zmiany ustaleń 

obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. To jest  obszar, który 

musiał być skorygowany w związku z realizacją postanowień zawartych w porozumieniu 

zawartym między Gminą  a Panią Modrzewską.  

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 12 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   3 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr V/ 33/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad 11. Podjęcie Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kłodawa -  referuje                        

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Agata Chmielewska – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała, 

że jest to kolejny projekt uchwały mający na celu korektę sytuacji planistycznej. Kolejno 

poinformowała, że obszary zaznaczone w załączniku graficznym do uchwały są obszarami w 

stosunku do których w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewoda Pomorski stwierdził nieważność 

planu miejscowego dla miejscowości Kłodawa. Zgodnie z postanowieniami umowy zawartej z 
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wykonawcą projektu planu, projektant jest zobowiązany do usunięcia wad w wykonanym przez 

siebie dziele. Aby umożliwić jemu usunięcie tych wad i wykonanie dla tego terenu planu 

miejscowego Rada Gminy powinna podjąć uchwałę o przystąpieniu do zmiany planu 

miejscowego. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr VI/34/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym 

Kleszczewo -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Agata Chmielewska – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała, 

że dotyczy zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, który został przyjęty pod koniec  

2014r. Zmiany wprowadzane  do tak świeżego planu podyktowane są tym, że projektant 

zdeklarował, że bezpłatnie usunie błędu, który z jego strony wystąpił. Podobnie jak w 

przypadku Kłodawy, aby umożliwić projektantowi naprawę tego błędu, powinna zostać pojęta 

powyższa uchwała.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jeszcze jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –  0   

     Wstrzymało się  –  0  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/35/2015 w w/w sprawie.   

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 min. przerwy.  

Po przerwie. 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Trąbki 

Wielkie środków stanowiących fundusz sołecki -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 
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Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Uchwała ta będzie 

obowiązywała do odwołania. Jeżeli Rada Gminy w trakcie trwania kadencji zadecyduje, że nie 

chce mieć  funduszu sołeckiego wówczas będzie należała podjąć odrębna uchwałę, że nie 

przydzielamy funduszu sołeckiego.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jeszcze jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/36/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości - referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dotyczy lokalu mieszkalnego 

położonego w budynku wielorodzinnym w Domachowie. Mieszkanie zostało przejęte od 

Lasów Państwowych. Najemca lokalu na rzecz wykupu wpłacił już odpowiednią kwotę i 

zamierza ten lokal odkupić od Gminy. Jeżeli Rada Gminy podejmie tę uchwałę, to obecny 

najemca będzie miał prawo pierwokupu ze zniżką 90% i będzie mógł stać się właścicielem tego 

lokalu.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jeszcze jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr VI/37/2015 w w/w sprawie.   

 

Ad 15 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i 

zapytania radnych. 

 Karol Kusaj spytał, czy to prawda, że Gmina będzie przyjmowała drzewo z wycinki z 

drogi nr 222 dla GOPSu; 
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 Wójt Gminy – tak to prawda. Drewno jest już przejmowane i składowane jest w 

Gołębiewie na tartaku. 

 

Ad 16 Wystąpienie sołtysów. 

• Przewodniczący Rady Gminy poprosił, aby z uwagi na trwające na terenie gminy wybory 

sołeckie każdy z obecnych sołtysów przedstawił się. 

• Kruk Urszula – zgłosiła problem w sołectwie z dostarczaniem poczty. Mieszkańcy proszą o 

wystąpienie z pismem do KRUSu, że przesyłki nie trafiają pod wskazany adres przez firmę 

IMPOST która dostarcza przesyłki. 

• Karol Kusaj – zwrócił uwagę że jak będą nadawane nazwy ulic w danych sołectwach, to 

przed nadaniem nazwy należy sprawdzić, czy w pobliskich sołectwach gdzie są te same kody 

pocztowe nie ma już tej nazwy.  

• Wójt Gminy – okazuje się, że IMPOST nie może wrzucać przesyłek do skrzynek 

pocztowych. Z tego tez wynikają różnego rodzaju błędy. Wójt Gminy prosi, aby zgłosić do 

sekretariatu, czy do biura rady, gdzie występują problemy z dostarczeniem przesyłki i wówczas 

dla wszystkich ogólnie wójt wystosuje pismo. 

• Sołtys wsi Domachowo – mieszkańcy na ostatnim zebraniu wyborczym pytali o firmę 

Teninstal  - co z tymi śmieciami, tam chyba trzeba wysłać pracowników z Urzędu Gminy. Robi 

się tam problem, bo śmieci jest coraz więcej, przelatują one na druga stronę działki i należy ten 

problem usunąć. 

• Wójt Gminy – poinformował, że był na spotkaniu w firmie TENINSTASL i tak się złożyło, 

że na spotkaniu był współwłaściciel  - właściciel się rozchorował. Temat śmieci też na tym 

spotkaniu poruszałem,  ale należy to omówić z właścicielem. Umówiliśmy się, że jak wróci 

właściciel to skontaktuje się telefonicznie i umówimy się na kolejne spotkanie. Druga sprawa 

to jest kwestia dawnego miejsca stacji paliw, gdzie zbierają się miejscowa młodzież – jest już 

wystosowane w tej kwestii pismo, aby to rozebrać.  

• Kłosiński – zgłosił problem w sołectwie Warczu z numeracją posesji. Nie wie z  czyjej strony 

leży problem, czy z kwestią numeracji, czy z niechlujstwa Poczty Polskiej dostarczającej 

przesyłki.   

• Wójt Gminy – na której z sesji padł propozycja aby postawić tabliczki z numeracją „ od do”. 

Trzeba byłoby przenumerować całą wieś ale niestety związane jest to z kosztami.  

• Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, że mieszkańcy na zebraniu sołeckim w 

Warczu również zgłaszali, aby były nadanie nazwy ulic w sołectwie Warcz. 

• Sołtys wsi Kaczki spytał, kiedy na ul. Kasztanowej powstanie oświetlenie. 

• Wójt Gminy – na zebraniu sołeckim udzielę informacji w tej kwestii.  
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• Karol Kusaj – skierował pytanie do Skarbnik Gminy, czy prawdą jest, że w Ełganowie będzie 

należało zmieniać fundusz sołecki na zakup moto – pompy. 

• Skarbnik Gminy – poinformowała, że nic nie wie na ten temat 

• Wójt Gminy – zachęca sołtysów do kontaktów z firmą BIALNET, która zajmuje się 

Internetem na terenie naszej gminy. Obecnie robi rozeznanie z adresami. Zachęca do kontaktu , 

aby ta sieć internetowa była jak największa. Prosi, aby uczulić mieszkańców na prawidłowe 

czytanie umowy.  

 

Ad 17 Wolne wnioski. 

• Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że na Sali obrad jest obecna Rada Rodziców 

Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, która prosiła przed rozpoczęciem sesji o udzielenie 

głosu. Oddał głos Radzie Rodziców. 

• Grzegorz Budnik – Przewodniczący Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Trąbkach 

Wielkich: Poinformował, że chodzą pogłoski, że nie dojdzie do rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Trąbkach Wielkich o szatnie i inne pomieszczenie. Prosi Przewodniczącego 

Rady Gminy o udzielenie na forum większości informacji , czy w terminie do 15 czerwca 2015r. 

dojdzie, czy nie dojdzie do rozbudowy tej placówki. 

• Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że organem wykonawczym Gminy jest Wójt 

Gminy i w kwestii tej informacji powinien udzielić Wójt Gminy. Kolejno potwierdził, że w tej 

kwestii była przeprowadzona rozmowa z Przewodniczącym Rady Rodziców w czasie której 

Przewodniczący Rady Gminy odebrał wrażenie,  że wszystko było zrozumiałe, ale dzisiejsza 

wizyta Członków Rady Rodziców na sesji pokazuje, że jednak nie było wszystko jasne. 

Zaznaczył, że jest tym zdumiony. Powtórzył jeszcze raz że w budżecie gminy jest ujęta kwota 

700 tyś. zł. Rada Gminy nie ma woli, aby zdejmować tę kwotę z remontu, z modernizacji tej 

placówki oświatowej. Zaznaczył, że po wizycie w tej placówce jest osobiście przekonany, że 

szkoła ta wymaga remontu i nie podlega to żadnej dyskusji. Kwestia dotyczy formy wykonania 

– prosi w tej sprawie o głos Wójta Gminy. 

• Wójt Gminy – w budżecie gminy mamy zapisane na dwa lata półtorej mln. zł. Na 

zrealizowanie tej inwestycji, czy to wystarczy to zadecyduje o tym dopiero przetarg.  Natomiast 

wizyta radnych w placówce oświatowej w Trąbkach Wielkich miała na celu zdiagnozowanie 

tej całej sytuacji, ponieważ jest nowa rada jest sporo nowych radnych więc jeszcze raz chcieli 

przeanalizować czy jest może jakaś inna forma zrealizowania tej inwestycji - mniej kosztownej. 

Rozpatrywane były różne warianty.  Były zdania podzielone -  różne propozycje. Doszliśmy 

wszyscy do tych samych wniosków, problem szkoły podstawowej w Trąbkach Wielkich  nie 

jest tylko problemem szatni ale również zmianowości i wielkości sal lekcyjnych. W planowanej 

rozbudowie projekt jest wykonany. Pozwolenie na budowę w tym zakresie jest, ono nie jest 

takie jakie chcieliśmy z tego względu że mamy ograniczenia konserwatora zabytków. 

Docelowo ma powstać 6 sal lekcyjnych, szatnie i inne pomierzenia. To powinno wystarczyć na 

jakiś okres zakładając, że dyrektor placówki nie będzie przyjmował dzieci z poza obwodu 

szkolnego. Reasumując, Rada Gminy podejmując uchwałę w dniu 27 stycznia 2015r. zgodziła 
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się na rozbudowę tej placówki oświatowej z zastrzeżeniem, że jeżeli byłaby możliwość 

pozyskania środków unijnych na rozbudowę to należy poczekać na te środki unijne. Nie wiem 

jakie są ostateczne zapisy Regionalnego Programu Operacyjnego, który został zatwierdzony 

tydzień temu w poniedziałek. Jeżeli się okaże, że jest taka możliwość, to poczekamy, a jeżeli 

się okaże, że nie ma takich możliwości to przystąpimy z pełnym wkładem gminy w tym 

zakresie.    

• Członek Rady Rodziców Pan Rafał Bielawa – spytał, czy w przypadku kiedy nie znajdzie 

się wykonawca i nie będzie dofinansowania to temat rozbudowy szkoły jest zamknięty.  

• Wójt Gminy – poinformował, że wysokość środków zabezpieczonych na rozbudowę tej 

placówki wynosi półtorej mln. na dwa lata. Rozbudowę zaczynamy w tym roku a kończymy w 

przyszłym roku. Kwestią nie jest odstąpienia a tego ile będzie ofert i jakie to będą cenowo oferty. 

Rzeczywiści jeżeli przetarg będzie wyższy niż półtorej mln. zł. To nie będziemy go mogli 

rozstrzygnąć. Natomiast jeżeli będą środki unijne z regionalnego Programu Operacyjnego 

możliwe do pozyskania, to na pewno Gmina będzie uczestniczyła w konkursie. Najważniejsza 

kwestia to jest kwestia przetargu i jaka będzie cena za rozbudowę tej placówki. Obecnie 

przygotowywana jest specyfikacja. Przetarg będzie ogłoszony na początku marca. 

Rozstrzygnięcie zaraz po świętach (początek kwietnia)  i wówczas przystąpienie do pracy.  

• Członek Rady Rodziców Pan  Rafał Bielawa – podziękował w imieniu społeczności szkoły 

oraz Rady rodziców, że mogli zabrać głos i wyrazić swoje obawy. Podziękował, za tak 

pozytywne informacje. 

Wywiązała się dyskusja na temat potrzeby rozbudowy Szkoły Podstawowej w Trąbkach 

wielkich oraz problemu z tym związanym jakim są ogromne koszty z tym związane. W dyskusji 

tej udział wziął: Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Rady. 

• Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka – rodzic dziecka, które uczęszcza do 

placówki oświatowej w Trąbkach Wielkich poinformował, że powstały pewne obawy. Środki 

zabezpieczone na realizację tego zadania wynoszą półtora mln. zł. Przy czym realizacja w tym 

roku a podział wypłaty drugiej części w drugim roku budżetowym. Z kosztorysu zadania 

wynika, że ono wyniesie ponad dwa mln. zł. Czyli z założenia już wiemy, że próba wyłonienia 

zwycięscy przetargu może się nie udać. Proszę powiedzieć, czy jak wyłonienie wykonawcy 

przekroczy kwotę jaką Gmina dysponuje – czyli kwotę półtorej mln. zł. - czy  są jakieś rezerwy 

z których Wójt Gminy ma zamiar skorzystać żeby tę różnice pokryć. 

• Wójt Gminy – jeżeli będzie to niewielka różnica to znajdziemy formę na pokrycie tej różnicy. 

Na dzień dzisiejszy nie chciałbym wyprzedzać faktów.  

• Członek Rady Rodziców Pan  Rafał Bielawa – spytał która z placówek oświatowych na 

terenie gminy Trąbki Wielkie uzyska te środki jeżeli nie dojdzie  do remontu placówki 

oświatowej w Trąbkach Wielkich ze względów finansowych. Dziwi się że opozycja 

wywodząca się z Trąbek Wielkich nie chce rozbudowy tej szkoły. Też ma obawy, że środki 

wydane na uzyskanie pozwolenie na projekt były wydane – tak samo jak rozbudowa tego 

skrzydła. Argument ten nie przemawia do mieszkańców i żałuję że to pytanie o rozbudowę 

szkoły nie padło bezpośrednio do Radnej Wiolety Frydrych przed wyborami. Takich 

argumentów każdy używa. To jest przykre.  
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• Radna W. Frydrych- ja nie byłam za nie rozbudową szkoły. Treść pisma była trochę inna. 

Chcieliśmy, aby rada po prostu się zastanowiła, czy warto inwestować burząc budynek – i ktoś 

nas posądzi o marnotrawstwo tego budynku który był już termoizolowany na rzecz dobudowy 

nowego segmentu w Gimnazjum – taka była nasza idea.  Rada miała się po prostu zastanowić 

czy dobudowywać, czy rozbudowywać. Dzisiaj jestem „za” tylko obawiam się, że znajdzie się 

ktoś, kto posądzi nas o zburzenie istniejącego już budynku” .  

• Przewodnicząca Komisji KOSiZ – odbyła się wizytacja komisji we wszystkich placówkach 

oświatowych na terenie gminy Trąbki Wielkie. Członkowie komisji stwierdzili, że nie tylko są 

potrzeby rozbudowy Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, ale również w innych 

placówkach na terenie gminy. Kolejno poruszyła temat szatni, która znajduje się obecnie na 

korytarzu. Zaznaczyła, że jako Przewodnicząca Komisji nie wyobraża sobie, aby ta szatnia 

nadal była tam, gdzie jest, chociażby ze względu bezpieczeństwa dzieci. Podała, że jeżeli 

Dyrektor ma problem z rozwiązaniem tego problemu to Komisja KOSiZ pomoże dyrektorowi  

ten problem rozwiązać. Kolejno poruszyła problem placówki oświatowej w Kłodawie. 

Zwróciła uwagę, że w przyszłości w placówce tej będzie również problem szatni, w obwodzie 

tym jest duży przyrost naturalny. Obecnie na jednym wieszaku dwóch uczniów ma swoją odzież. 

Jeżeli ma powstać punkt przedszkolny to nie ma tam możliwości. Będzie tam obawa ze względu 

na duży przyrost naturalny w tym obwodzie. Pod koniec swojej wypowiedzi zwróciła się do 

Wójta Gminy z prośbą o przeprowadzenie rozmowy z dyrektorem SP w Trąbkach Wielkich aby 

szatnia z korytarza zniknęła ze względu na bezpieczeństwo dzieci.  

• Wiceprzewodniczący Rady Gminy – nie należy tracić nadziei,  że problem ten nie zostanie 

rozwiązany, zrobimy wszystko, aby problem ten rozwiązać. W jakim zakresie – zobaczymy. W 

dalszej swojej wypowiedzi zaznaczył, że problem polega tylko na braku środków. Ciągle aby 

cokolwiek zrobić to Gmina musi pożyczać pieniądze. Próbowaliśmy różnych wariantów aby 

pozyskać środki , ale jest blokada mieszkańców aby zwiększać dochody Gminy: żwirownia nie, 

wiatraki nie. Gmina nie ma możliwości zwiększyć swoich dochodów.   

• Przewodnicząca Komisji KOSiZ Radna A. Stosio zadeklarowała, że spotka się z Radą 

Rodziców i pokaże w jaki sposób można rozwiązać problem szatni w Szkole Podstawowej w 

Trąbkach Wielkich. 

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie spotkania, które miało odbyć się z członkami 

komisji KOSiZ i z  Radą Rodziców przy Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich jak również 

w sprawie rozwiązania problemu szatni w Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich w czasie 

której Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że intencja Rady Gminy jest taka, aby warunki 

w tej placówce poprawić.  

Członek Rady Rodziców Pan  Rafał Bielawa – podziękował za złożoną deklarację ale mimo 

wszystko ponaglił swoje zapytanie dotyczące tego, która placówka  oświatowa na terenie gminy 

pozyska obecnie zabezpieczone środki na remont Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich 

nie dojdzie do rozstrzygnięcia przetargu.  

Przewodniczący Rady Gminy – podkreślił, że w budżecie gminy na 2015 r. kierunkiem 

działania jest - modernizacja czy remont szkoły w Trąbkach Wielkich 
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Wójt Gminy – poinformował, ze budżet gminy został zatwierdzony pod nazwą rozbudowa 

Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich.   Nazwa zadania się nie zmienia. Nie chce zdradzać 

istotnych kwestii przed przetargiem. Podaje, że należy poczekać do wykonania specyfikacji do 

przetargu. Wówczas Gmina będzie się z tym mierzyć. Budżet Gminy jest jawny, każdy może 

zobaczyć ile na dane zadanie jest przeznaczonych środków i inwestor może sobie sprawdzić 

czy chce startować do przetargu, czy nie.  

Grzegorz Budnik – Przewodniczący Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Trąbkach 

Wielkich:– skierował podziękowanie do Radnych Rady Gminy i Wójta Gminy. Zaznaczył, że 

obecność członków Rady Rodziców  na dzisiejszej sesji jest powodem rozwiania wątpliwości, 

aby członkowie Rady Rodziców wiedzieli, co mają mówić rodzicom dzieci uczęszczających 

do tej placówki oświatowej. Stwierdził, że po dzisiejszym spotkaniu Rada Rodziców wie, że 

radni z terenu gminy Trąbki Wielkie są za rozbudową Szkoły Podstawowej w Trąbkach 

Wielkich i teraz Rada Rodziców  może to potwierdzać – informacje uzyskała od źródła a nie z 

plotek.   

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Z uwagi na wyczerpanie 

tematów zamknął VI zwyczajną sesję Rady Gminy, podziękował wszystkim za czynny udział. 

 

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy: 

(-) Katarzyna Czyż                            (-) Zbigniew Leszczyński 

    

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr VI/27/2015- VI/37/2015 
 


